
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 11 maj 2009 

Närvarande: Carina, Christer, Anette, Magnus 

1. Ordföranden öppnar mötet och distribuerar dagordning. 
Anette väljs till justerare. 
 

2. Synpunkter och annat som hänt i vinter. 
Brev inkommet från medlem som anser att enbart vägföreningsavgift för tomt är aktuellt för 
henne. Besked är dock att eftersom den är bebyggd så är avgiften numer 975:-/månad.  
Synpunkter från medlem ang vägföreningens information. Oklart ange ev  
organisationsnummer. Anette kollar och informerar medlem. 
Carina kontaktar Jan Strannegård ang utbetalningsavi för hemsida. 
 

3. Ekonomisk ställning. 
Carina kollar vilka ej som betalt avgift för 2008. 
 

4. Förändringar under året; nybyggda, sommarboende, åretrunt boende. 
Stäms av i samband med inventering av asfaltsbehovet. 

 
5. Asfaltering. 

Christer kollar med 3st entreprenörer ang offert på upprusting/asfaltering av Strandvägen. 
Christer kollar omfattning av åtgärder på Ängsvägen enl årsmöte 2008. 
 

6. Övriga frågor. 
Inga ytterligare frågor. 

 
Nästa styrelsemöte den 1 juni kl.18.00 hos Christer. 
Magnus ordnar fikabröd. 
 

Sekreterare   Ordförande   Justerare 
 

Magnus Hagman  Christer Lysell   Anette Regelbom 


